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Emlékeztető – 2010. május 31.

Jelen vannak: mellékelt jelenléti ív szerint felsoroltak.
Létszám alapján határozatképes a KB ülése.

1. Napirend elfogadása

Dobroczki Ádám köszönti a megjelenteket, és az 5. és 6. napirendi pontot felcserélné.
Jelenka Attila napirend-módosítást kér, felvételre javasolja a Pro Renovanda pályázat eredményéről 
szóló beszámolót.

A módosított napirendet egyhangúlag elfogadták.

2. Pro Renovanda pályázat eredménye

Jelenka Attila: 
80.000 Ft-ot nyertünk az idei Pro Renovanda pályázaton.

3. Kollégiumi felvételi – következő évi változások

Dobroczki Ádám:
A múlt héten találkoztunk Attilával közösen Józsi-Tóth Gergővel (EKB elnök), ahol kitértünk 
a külföldi hallgatókkal és a szakkollégiumokkal kapcsolatos ügyekre. Eredmény: következő 
felvételi időszakban a külföldi hallgatók automatikusan kapnak férőhelyet, de tanulmányi 
eredményük alapján dől el, hogy melyik kollégiumban. A szakkollégiumok lakói közül más 
intézményekből a kollégiumi felvételi eljárásról szabályzat módosítása miatt max. 15% 
kaphat férőhelyet, azaz mind a SZISZ, mind a TEK esetében max. 8-8 fő.

Erdőháti Nagy Lászlóné:
Az új felvételi eljárásról készül egy hírlevél. A honlapra szerencsés lenne felrakni mindent a 
felvételi eljárással kapcsolatban, illetőleg a vonatkozó szabályzatokat is. Az új, elektronikus 
rendszer tesztelés alatt van, június 25-re készül el a végleges verzió. 
A Hajnóczy Kollégium igazgatója felvetette, hogy határozzunk meg arányokat nemekre, 
évfolyamokra vonatkozóan, de ezt nem támogatták. Nem volt ilyen jellegű szabályozás 
sosem a Közgáz Campuson, ám az ÁF-en igen. Mi nem vesszük át ezt a gyakorlatot. 
Az egyetlen kvóta Tarkaréten van: fenntartanak az elsős hallgatóknak 250 helyet.

Kovács Eszter: 
A nevelőtanári pályázatoknál mindhárom kritériumot teljesítenie kell a jelentkezőknek?

Erdőháti Nagy Lászlóné: 
Nem, elegendő, ha csak egyet.
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4. Pénzügyi felelős választása

Egy tag jelentkezik: Sulyok András. A titkosságot feloldottuk. 
A szavazás eredménye: egyhangú igen.

5. Egyesület

Dobroczki Ádám: 
Sikerült-e elintézni a könyvelőt?

Németh Ádám (TEK):
Sajnos nem tudja vállalni, akire mi gondoltunk.

Radnai Rita (SZISZ):
A mi könyvelőnk főbb ügyfélköre civil szervezetekből tevődik össze. Jövő hétre 
megkérdezem.

6. Végzős Búcsúztató

Dobroczki Ádám:
Eddig 20 fő jelentkezett. Ez sajnos igen kevés, tekintve, hogy több mint 100 végzősünk van 
a kollégiumban. Még ha hozzák a párjukat, úgy sem tudunk felmutatni komoly létszámot. 
Ennek ellenére szerencsés lenne megtartani.

Hegyi Ivett: 
Küldjünk ki új üzenetet!

Erdőháti Nagy Lászlóné: 
Régen az Ötödéves Búcsúztató (ÖBU) nagyon népszerű volt, 100-150 fő vett részt. Profi a 
szervezés, többek között van hidegtál, zenekar, az egész rendezvény elegáns és 
ünnepélyes. A résztvevők kapnak ajándékot (póló), a DB készül műsorral, van tombola 
vagy éppen hastánc. A következő évben el kellene gondolkodni, hogy együtt szervezze a 
Kinizsi és a Ráday.

A tagok látható többsége támogatja, hogy vizsgáljuk meg majd a közös rendezés lehetőségeit.

Erdőháti Nagy Lászlóné felveti, hogy akár egykori kollégisták is találkozhatnának egy rendezvény 
keretein belül.

7. Ráday Napok / KoliNapok

Dobroczki Ádám: 
Szükséges lenne mihamarabb egy  közös KB-DB találkozó.
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Brezina Krisztina (Kinizsi DB): 
A DB-sek nagy része vizsgázik még, illetve ott lesz Tata. Leghamarabb június 20., 21-én 
pedig kiköltözés lesz a Kinizsiben.

Dobroczki Ádám: 
Rendben, akkor kérlek, hogy küldd át a DB-sek e-mail elérhetőségeit, hogy létrehozzunk 
egy közös levlistát.

Somlyai Laci: 
A terméktámogatással és a szponzorációkkal (FR) kapcsolatos feladatokat mihamarabb el 
kell kezdeni. Készítek egy adatbázist, amibe témák szerinti bontásban lehet majd 
kontaktokat írni. Egy témához kb. 15-20 cég kontaktját kell felkutatni. Az első FR-találkozó
1-2 hét múlva esedékes. A Rádayból Hegyi Ivett, Somlyai Laci, Kovács Eszter, Dobroczki 
Ádám.

Dobroczki Ádám: 
Szeretném, ha a marketing stratégiáját is mihamarabb ki tudnánk találni. Mindenki ötleteire 
számítok.

Somlyai Laci: 
A diákszervezeteknek jó lenne valamit szervezni, hogy mobilizáljuk őket. El kellene majd 
dönteni, hogyan integráljuk őket a programokba, illetve hogy milyen helyszínekre 
pozícionáljuk őket.

Dobroczki Ádám: 
A diákszervezeteket a marketing segítségével is meg tudjuk fogni, például, ha az esti 
bulikban valamilyen kedvezményt nyújtunk nekik, de ez kalkuláció kérdése.

Erdőháti Nagy Lászlóné: 
Milyen helyszínekben gondolkodnak? 

Dobroczki Ádám: 
Kedden este a szokásos esti bulit a Kinizsiben szerveznénk, előtte lehetne egy stand-up 
comedy fellépőt hívni.

Somlyai Laci: 
A sportprogramokat illetően mindenképpen a Kinizsi tornaterme lenne megfelelő.

Erdőháti Nagy Lászlóné: 
A Testnevelési és Sportközpont vezetőjével, Kelemen Endréné Gittával mindenképp 
szükséges mihamarabb egyeztetni. A különféle labdajátékok megrendezhetőek akár a 
Nehru-parton vagy a Lónyay utcai tornateremben.
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Somlyai Laci: 
Az Ability Park nevű eseményhez mindenképp szükség van a Kinizsi tornatermére. 

Erdőháti Nagy Lászlóné: 
Érdemes lenne megfontolni a Tarkaréti Kollégium bevonását. A KB-sok fiatalok, a régiek 
már mennek el. Sajnos a KB-sok még tapasztalatlanok, gyakorlatilag az ottani a büfésnek 
köszönhetően van közösségi élet.

Dobroczki Ádám: 
Ha a Kinizsi DB és a Ráday KB felhatalmaz, szívesen leülök a Tarkaréti KB vezetőjével 
beszélni a kérdésről. Ellenben fontos, hogy Tarkának nagyon fontos a Tarka Napok, bár az 
őszi rendezvény mindig a kisebb kaliberű. Emellett fontos, hogy miként tudnánk bevonni 
őket a kvázi belvárosi eseményekbe, hogyan tudnánk a helyszíneket az idő és a programok 
függvényében optimalizálni.

Somlyai Laci: 
Nagyon fontos a programok sikere, hogy csináljunk együtt egy jó bulit, és utána a sok 
kicsire többen elmennek, ha a nagy alapján kialakul egy közösség.

Dobroczki Ádám: 
A Kinizsis összerázót megtárgyaltuk, és szívesen csatlakoznánk majd hozzátok, 
amennyiben úgy alakul. 

Brezina Krisztina: 
Még nincs időpont és helyszín. Amint biztosat tudok, fogok szólni.


